
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Starý Šachov  

č. 3/2025 ze dne 28.4.2025 

Jednání zahájeno v 18:00 hod. 
Přítomni: J. Valenta, E. Štekrt, K. Čerych, M. Valentová, M. Josková,  
P. Slánský 
Omluveni: F. Marek 
Ověřovatelé: P. Slánský, K. Čerych 
Zapisovatel: A. Holubová 

Navržený program: 

1. Žádost o odkoupení pozemku v části obce Starý Šachov p.č. 327/4 
2. Darovací smlouva na část pozemku pod chodníkem k nádraží 
3. Oprava uliček v obci Malý Šachov a Starý Šachov 
4. Nová smlouva na samotěžbu dřeva 
5. Určení a odměna kronikáře 
6. Pořízení štěpkovače 

Dodatek k navrženému programu: 

7. Návrh závěrečného účtu SOB za rok 2024 

Diskuze: 

Okna a dveře do klubovny SK Starý Šachov 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvalují program zasedání. 
Průběh hlasování: Pro:  6  , Proti:  0  , Zdrželi se hlasování:  0  , Omluveni:  1 
Program byl schválen.  

Průběh jednání: 

1. Žádost o odkoupení pozemku v části obce Starý Šachov p.č.327/4 

Dne 10.4.2025 paní Juriková donesla osobně na OÚ žádost o odkoupení 
pozemku p.č. 327/4. Pozemek obce se nachází mezi pozemky paní Jurikové. 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje vyvěšení záměru prodeje 
pozemku p.č. 327/4 na Úřední desku. 
Průběh hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se hlasování: 0, Omluveni: 1 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 



2. Darovací smlouva na část pozemku p.č. 131/2 pod chodníkem 
k nádraží 

Část pozemku p.č. 131/2, který vlastní pan J. Dvořák se nachází pod 
chodníkem k nádraží. Po domluvě s panem Dvořákem podepíšeme darovací 
smlouvu a pozemek přenechá bezúplatně obci Starý Šachov. 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje přijetí daru pozemku p.č. 
131/2 a pověřuje starostu k podpisu darovací smlouvy. 
Průběh hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se hlasování: 0, Omluveni: 1 
Usnesení č.2 bylo schváleno. 

 

3. Oprava uliček v obci Starý Šachov a Malý Šachov 

Starosta J. Valenta oslovil firmu Zoubek, která zaslala cenovou nabídku na 
opravu výtluků na obecních komunikacích. Byla nabídnuta varianta A – 
opravované množství 100m2, spotřeba jednoho vozidla turbo 500 cca 9tun 
za 28.000,-Kč bez DPH. 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje a pověřuje starostu k uzavření 
smlouvy na opravu komunikací v uličkách. 
Průběh hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se hlasování: 0, Omluveni: 1 
Usnesení č.3 bylo schváleno. 

 

4. Nová smlouva na samotěžbu dřeva 

Nová smlouva na samotěžbu a odkup dřeva obsahuje smluvní podmínky, 
které v předchozí smlouvě nebyly zmíněny ( viz příloha tohoto zápisu ). 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje novou smlouvu na samotěžbu 
dřeva. 
Průběh hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se hlasování: 0, Omluveni: 1 
Usnesení č.4 bylo schváleno. 

 

 

 

 



5. Určení a odměna kronikáře 

Od roku 2015 vedl kroniku zastupitel P. Slánský, který nemá kroniku 
vypsanou. Proto je potřeba určit nového kronikáře, který na psaní kroniky 
bude mít čas a bude ji pravidelně psát. Po určení kronikáře se ZO domluví i 
na roční odměně. 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov určuje jako kronikáře A. Holubovou a 
schvaluje jednorázovou odměnu 5.000,-Kč za rok. Kontrola kroniky 
proběhne při posledním zasedání zastupitelstva v roce a po vyhodnocení 
napsané kroniky se schválí odměna. 
Průběh hlasování: Pro: 6    , Proti: 0    , Zdrželi se hlasování: 0    , Omluveni: 1 
Usnesení č.5 bylo schváleno. 

 

6. Pořízení štěpkovače 

Od 1.3.2025 byla schválena novela zákona o spalování biotopů, proto se 
pan starosta J. Valenta rozhodl pořídit štěpkovač. 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje a pověřuje pana starostu 
k pořízení štěpkovače do částky 55.000,-Kč. 
Průběh hlasování: Pro: 6 , Proti: 0   , Zdrželi se hlasování: 0    , Omluveni: 1 
Usnesení č.6 bylo schváleno. 

 

7. Návrh závěrečného účtu Sdružení obcí Benešovska za rok 2024. 

 

Návrh usnesení: ZO Starý Šachov schvaluje návrh závěrečného účtu 
Sdružení obcí Benešovska za rok 2024. 
Průběh hlasování: Pro: 6 , Proti: 0 , Zdrželi se hlasování: 0 , Omluveni: 1 
Usnesení č.7 bylo schváleno. 

 

 

 

 

 



 

Diskuze: 

Okna a dveře do klubovny SK Starý Šachov. 

Starosta oslovil firmu OKNA MILAN, která poslala cenovou nabídku na 
výměnu oken ve sportovní klubovně na 129.000,-Kč. Zastupitelka M. 
Valentová namítla, že jsme si v rozpočtu odsouhlasili výstavbu kolumbária a 
opravu márnice. Důvod nesouhlasu byl, že se fotbalisté o hřiště nestarají. 
Za klubovnou je přístřešek na dřevo, který je nebezpečný a do dnešního dne 
i přes upozornění je ve stejném stavu. Zastupitelé se zastupitelkou M. 
Valentovou souhlasí. 
Starosta J. Valenta navrhl opravit část klubovny a zbytek příští rok, zastupitel 
K. Čerych nesouhlasil s tímto návrhem a raději by nechal opravit klubovnu 
najednou příští rok. 

 

Kolumbárium. 

Oprava márnice-starosta J. Valenta dostal nabídku zatím jen od jedné firmy 
a čeká na nabídky ještě od dvou firem. 

 

Park. 

Zastupitel E. Štekrt navrhl do parku umístit kůly s lany, které zabrání 
parkování aut a zničení parku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Konec jednání v 19 hod. 

Předsedající: J. Valenta    ……………………….. 

 

Ověřovatelé: P. Slánský   ……………………….. 

 

       K. Čerych   ………………………… 

 

Zapisovatel: A. Holubová   ………………………… 

 


